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SKIBBY BYRÅD

B Y R Å D S M Ø D E

Ejendomsudvalget.

Udskrift af udvalgets møde 
december 1978 fremsendes i 
til Byrådets efterretning.

Teknisk udvalg.

Dag og år: B lad nr.

1.577
Mandag, den 8. januar F o rm a n d e n s

in itia le r:

1979

kl. 16.00

I Byrådssalen.

den 19. 
fotokopi

Udskrift af udvalgets møde den 21. 
december 1978 fremsendes i fotokopi 
til Byrådets efterretning.

a, pkt. 9.

Ejeren af matr. nr. 18 k Sønderby 
by, Selsø sogn, Egernvej 1, Ole Wæ- 
verstrøm, fremsender ansøgning om 
tilladelse til at opfører en carport. 
Carporten ønskes placeret over en 
privat kloakledning fra matr. nr. 18
b. Der er lyst deklaration om, at 
der ikke må bygges over kloaklednin
gen.
Ejeren af matr. nr. 18 b, Robert 
Rønbjerg, har i skrivelse af 19/11

f o r t s a t . . .



a. pkt. 9 fortsat.

1978 meddelt sin tilladelse til, at 
der bygges over kloakledningen.
I henhold til deklarationens pkt. 4 
er Skibby Byråd foruden ejeren af 
matr. nr. 18 b påtaleberettiget. 
Teknisk udvalg indstiller til By
rådet, at der meddeles tilladelse.

b. pkt. 25.

Ebbe Olesen, Roskilde Amtskommunes 
Vandinspektorat har meddelt pr. te
lefon, at tillæg nr. 2 til spilde
vandsplanen (Sølvkærgård i Skuldelev) 
ikke kan forventes godkendt førend 
revision af spildevandsplanen for 
østre område er fremsendt. Tillæg 
nr. 1 {Hjortehaven) kan derimod god
kendes hurtigt, ifald disse to sager 
ikke kobles sammen i Hovedstadsrådet. 
Det foreslås derfor, at tillæg nr. 2 
trækkes tilbage indtil tillæg nr. 1 
er godkendt.
Teknisk udvalg indstiller til Byrå
det, at tillæg nr. 2 trækkes tilba
ge indtil tillæg nr. 1 er godkendt.



3.

4.

Kulturelt udvalg.

Udskrift af udvalgets møde den 22. 
december 1978 fremsendes i fotokopi 
til Byrådets efterretning.

Økonomiudvalget.

Udskrift af udvalgets møde den 2. ja
nuar 1979 fremsendes i fotokopi til 
Byrådets efterretning.

a . pkt. 3.

Ejendomsudvalget indstillede på de
cembermødet, at der som tilslutnings
bidrag til Skibby vandværk for Mar-, 
bækskolen og Idrætshallen inden den 
1/1 1979 blev udbetalt ialt kr. 
60.000,- til fuld dækning.
Ved en fejltagelse blev der til be
løbet ikke tilregnet 20,25% moms.
Man søger derfor om en yderligere 
tillægsbevilling på kr. 12.150,-. 
Økonomiudvalget indstiller til By
rådet, at der ydes en tillægsbevil
ling i 1978 på kr. 12.150,-.



Forslag til timefordelingsplanen for 
skoleåret 1979/80 er udarbejdet. 
Skolekommissionen fremsender med an
befaling.
Kulturelt udvalg anbefaler, at valg
hold kan oprettes, såfremt gennem
snittet holdes på minimum 12 elever 
for 6. - 10. klassetrin.
Dog kan der ikke oprettes hold under 
6 elever.
Økonomiudvalget fremsender til By
rådet .

f o r t s a t ,

b. pkt. 7.

c, pkt. 8, .

Skolepsykologisk Rådgivning fremsen
der forslag til organisation af spe
cialundervisningen for 1979/80.

Dag og år: B lad nr.

1 .580
Mandag, den 8. januar

Fo rm a n d e n s
in itia le r:

1979

kl. 16.00

I Byrådssalen.

Marbækskolen: 79/80(78/79)
2 læseklinikker a"25 tim. 50 t (50)
1 obs.klinik 30 t (30)
spec.underv. i klassen 22 t (22)
obs.underv. i klassen 11 t (11)
Ialt 113 t (113)

Venslev:
Læsehold 2 t (2)

Ferslev:
Læsehold 4 t (5)

Skuldelev:
1 læseklinik 25 t (25)
1 obs. klinik 25 t (22)
Spec.underv. i klassen 5 t (0)

f o r t s a t . . .



obs.underv. i klassen 
Eneundervisning

Ialt

Hele kommunen: 
Tale-høretimer 
Puljetimer ;

Ialt

f o r t s a t .
c.pikt. 8 f o r t s a t .

Dag og år: B lad nr.

1.581
Mandag, den 8. januar Fo rm a n d e n s

in itia le r:

1979

kl. 16.00 

I Byrådssalen.

3 t (0)
0 t (6)

58 t (53) .

15 t (12)
5 t (5)

20 t (17)

Hjælpeklasser: -
3 klasser (4): 20 t + 28 t _
+ 3 t. 78 t (100)
Samlet forbrug 275 t (290).
Forslaget indebærer en formindskelse - 
i den samlede specialundervisning på _ 
15 timer ugentlig fra 290 timer til 
275 timer. Såfremt der mod forvent
ning skal oprettes en ny 1. hjælpe- - 
klasse i kommunen til august 1979, _
vil der skulle anvendes -yderligere 
20 timer hertil.
Hjælpeklassesamarbejdet med Jægers- - 
pris har indtil videre medført, at _ 
Skibby har 2 elever, der undervises 
i Jægerspris, mens Jægerspris til
svarende har 2 elever, der undervises" 
i Skibby. _
Fælleslærerrådet, lærerrådet ved Skul - 
delev skole og Skibby skolenævn frem
sender med anbefaling. ""
Ledende skoleinspektør fremsender - 
tjenestligt med anbefaling. Oversigt 
over timetallet til specialundervis
ning på henholdsvis Skuldelev skole ~ 
og Marbækskolen i forhold til skoler-- 
nes elevtal:

*F ■**+- c* 4-



Skuldelev skole: 
Antal børn 1.-7.årg.

f o r t s a t .
c .pk t .  8 f o r t s a t .

Dag og år: B lad nr.

1 .582

M a n r l ^ g  f J p n  8  * Januar
Fo rm a n d e n s
in itia le r:

1979

kl. 16.00

I Byrådssalen.

(excl. hj.kl.)
1977/78 213 elever 47 timer
1978/79 226 elever 47 + 6 t.
1979/80 207 elever 58 timer.

Marbækskolen:
Antal børn 1.-7.årg. 1.-I0.årg.
1977/78
1978/79
1979/80

360 elev. 
364 elev. 
368 elev.

568 elev. 110 t 
587 elev. 113 t 
638 elev. 113 t

Skolekommissionen og kulturelt udvalg
fremsender forslaget med anbefaling.
Økonomiudvalget fremsender til By
rådet med anbefaling.

d. pkt. 9.

Skolepsykologisk Rådgivning fremsen
der forslag til time- og fagforde
lingsplan for specialklasserne i 
Skibby og Jægerspris kommuner for 
1979/80, idet det anbefales, at der 
køres semesterordning i valg- og til
budsfagene, hvor det er muligt.
I det omfang valgfagene læses sammen 
med normalklasserne, følger special
klassernes lærere med.
Endvidere anbefales, at hver klasses 
timer fordeles på så få lærere som 
muligt. Det er meget vigtigt, at 2 
højst 4 lærere deler en klasses ti
mer. Klasselæreren bør følge børnene. 
I de klasser, hvor der er to årgange

f o r t s a t . . .



Dag og år: B lad nr.

1 .583
F o rm a n d e n s

Mandag, den 8. januar initialer:

1 9 7 9

. . ______ kl. 16.00

I Byrådssalen.

fortsat.
d. pkt. 9. ■
kan man beregne timetallet efter
flertallet af elever eller efter år- ------------------
gangenes gennemsnitstimetal. Det er 
vigtigt, at lærere, der underviser i 
specialklasserne også har timer i 
normalklasser. Desuden peges på mu
lighederne for:

1. Ikke fagdelt undervisning i videre 
omfang end anført i folkeskolelo
vens § 4, stk. 3. (dette medfører 
en ændring af skolens undervis
ningsplan) .

2. Fagintegration, hvor undervisnin
gen planlægges på en sådan måde, 
at samme emneområde belyses ud 
fra forskellige fags indhold og 
metode.

3. Fagsamarbejde, hvor 2 eller flere 
fags lærere samarbejder om plan
lægning af undervisning omkring 
beslægtede emner.

Lærerråd ved Skuldelev skole, fælles
lærerrådet, Skibby skolenævn, ledende 
skoleinspektør og skolekommissionen 
fremsender med anbefaling.
Kulturelt udvalg anbefaler med føl
gende tilføjelse (i 2. afsnit): I
det omfang valgfagene læses sammen 
med normalklasserne "kan special
klassernes lærere efter behov følge 
med" .
Økonomiudvalget fremsender til By
rådet med anbefaling.



Dag og år: Blad nr.

Mandag, den 8. januar
1 .584

F o rm a n d e n s
initialer:

Socialudvalget har drøftet igangsæt
ning af børnehave på første sal i 
Skolevejens børnehave og ansøger om 
frigivelse af kr. 325.000,- til ind
retning heraf.
Økonomiudvalget indstiller, at der 
frigives kr. 25.000,- til projekte
ring.
Teknisk forvaltning projekterer.

4. f o r t s a t ,

e . p k t . 11.

1979

kl. 16.00

I Byrådssalen.

5. Ledende skoleinspektør Carsten Hog- 
stad anmoder Byrådet om at træffe be
slutning om placering af de ældste 
hjælpeklassetrin på Marbækskolen, 
idet planlægningen af det kommende 
skoleår, herunder normering og an
sættelse af nye lærere vil blive 
forsinket væsentligt.
Endvidere er alle de hørte instanser 
(også Frederiksborg Amtsråd)enige om, 
at de ældste hjælpeklasseelever bør 
undervises på Marbækskolen.
En beslutning om placeringen af de 
yngste hjælpeklassetrin vil tidligst 
berøre 1. hjælpeklasse med skolestart 
i 1981/82, idet der ikke oprettes 1. 
hjælpeklasse i det kommende skoleår 
1979/80, og det efter aftale indgået 
mellem Skibby og Jægerspris kommuner 
påhviler den sidstnævnte kommune at 
oprette en evt. 1. hjælpeklasse i 
skoleåret 1980/81.



6. Kulturelt udvalg fremsender skitse
projekt vedrørende Blok 2, 5 klasse
værelser på Marbækskolen til Byrå
dets godkendelse.

7. Socialudvalget fremsender forslag 
til udbygningsplan vedrørende socia
le og visse sundhedsmæssige anlig
gender 1980-85.

8. Kommunens revision fremsender revi
sionsprotokol pr. 31. december 1978, 
idet der har været foretaget uan
meldt beholdningseftersyn den 6. no
vember 1978 om morgenen. 
Beholdningseftersynet omfattede kom
munekassen samt de løbende bank- og 
sparekasse- og girokonti samt be
holdning af værdipapirer m.v.

(Kopi fremsendt).

Dag og år: B lad nr.

1 .585
Mandag, den 8. januar

Fo rm a n d e n s
in itia le r:

1979

kl. 16.00

1 Byrådssalen.
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